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Menighedsrådsmøde i Sankt Stefans Sogn – Referat 

Den 18. marts 2025 i Karmel, 1. sal 

Mødestart kl. 18.30 – mødeslut kl. 21.09 

 

MR-medlemmer til stede:  

Alejandra Jose Torres Mendez, Bente Kongerslev, Christopher Lillman, Eva Plambeck Olsen, Mariann 

Horn, Ole Hansen, Sussie Lundberg, Toril Steffensen, Pernille Østrem 

MR-medlemmer afbud:  

Iben Andersen, Jacobo Ramirez Nuñez, Thomas Høg Nørager, Laura Marie Sinius Månsson 

Øvrige til stede: 

Benazir Braae, Rasmus Underbjerg Pinnerup (kordegn, referent) 

 

Punkter til beslutning 

1. Valg af ordstyrer (jf. forretningsordenens § 4, stk. 3) v/ Christopher 

Toril blev valgt som ordstyrer. 

 

2. Dagsorden: Kan dagsordenen godkendes? 

Dagsordenen blev godkendt med to ændringer med det samlede menighedsråds accept: 

a. Der tilføjedes et punkt vedr. ansøgning om orlov (punkt 7.A).  

b. Da Iben var syg, blev punkterne 13 og 15 udskudt til MR-mødet i april. 

 

3. Kan referatet fra MR-mødet den 20. februar godkendes?   (Bilag 3.1) 

Referatet blev godkendt som udsendt. 

 

4. Godkendelse af årsregnskab for 2024  v/ Eva (Bilag 4.1) 

Årsregnskab 2024, afleveret d. 12-03-2025 11:12, blev gennemgået og godkendt som 

udsendt. 

 

5. Regnskabsinstruks    v/ Eva  (Bilag 5.1) 

Bilag til regnskabsinstruks blev gennemgået og godkendt som udsendt. 

 

6. Vedtægt for valgt kasserer   v/ Eva  (Bilag 6.1) 

Vedtægt for valgt kasserer blev gennemgået og godkendt som udsendt.  

 

7. Konfirmandsæsonen 2025–2026   v/ Pernille 

Pernille redegjorde for overvejelserne ang. den kommende konfirmandsæson. Sidste år 

drøftede man, om man måske skulle begrænse optaget af konfirmander til sognets egne 

konfirmander eller folk med klar tilknytning til sognet, eller måske kun til ottendeklasser. 

Efter moden overvejelse er præsterne dog mest til sinds at køre videre med frit optag af 
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både syvende- og ottendeklasser, så man ikke skal vise nogen bort. Dette indebærer 

selvfølgelig ekstra udgifter til undervisningsassistance m.m., når man skal undervise fx 50 

konfirmander på en årgang i stedet for 20. Toril pointerede, at det er vigtigt at tage højde 

for dette, når vi lægger næste års budget. Der er også tale om at forsøg med 

konfirmandundervisning om søndagen i stedet for om torsdag efter skoletid. 

Menighedsrådet bakker op om denne model. 

 

7. A. Ansøgning om orlov 

Laura Månsson har anmodet om fornyet orlov indtil august 2025. MR er indforstået med 

dette. Bente fortsætter som stedfortræder for Laura i provstiudvalget. Charlotte, der er 

nyvalgt som suppleant, indkaldes til MR. 

 

 

Tre kvarters kirkesnak    v/ Ole 

”Retningslinjer for dialog imellem forskellige trossystemer” 

på basis af principper fra Feast og Christian-Muslim Forum. 

 

 

Punkter til orientering 

8. Tidsrammer for brug af festsalen: Opfølgning   v/ Iben 

Iben er syg, men har sendt en redegørelse på mail. Siden drøftelsen på sidste møde er der 

indgået en god aftale med Stefantastic om brug af festsalen til alle parters tilfredshed, som 

ikke indebærer en udvidelse af tidsrammerne for brug af festsalen. 

 

9. Provstiudvalget     (Bilag 9.1, 9.2) 

Ingen fra menighedsrådet deltog ved seneste møde i provstiudvalget, men MR orienterede 

sig i referatet fra PU-mødet d. 26. februar samt i beslutningsprotokollatet fra 

stiftsrådsmødet den 5. februar 2025.  

 

10. Kirkeværgen orienterer    v/ Eva 

Der er foretaget diverse mindre forbedringer i den forgangne periode, fx er trappen i tårnet 

fra uret op til klokkerne blevet sat fast. Vi har annulleret aftale med den tidligere murer, der 

længe ikke har svaret på vores henvendelser, og truffet aftale med ny murer, der skal 

udbedre fejl på skorstene og murværk i kirkens apsis som del af almindeligt vedligehold. 

Der er blevet afholdt møde om det nye gulv i kirken, og Eva fremlægger billeder og prøver 

af ølandssten af den type, der vil blive brugt. Gulvet vil blive lagt af en blanding af 

forskellige typer, hvilket også er det naturligste, idet stenene er et naturprodukt og fra 

naturens side varierer fra meter til meter. 
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11. Udfyldningsvalget d. 11. marts 2025    

Der blev afholdt udfyldningsvalg til menighedsrådet d. 11. marts 2025, hvor Mariann Horn 

blev valgt som ordinært medlem og Charlotte Bak blev valgt som stedfortræder. Tillykke til 

dem begge. Endvidere meldte Benazir sig som interesseret og vil gerne deltage i 

menighedsrådets møder med henblik på evt. at stille op, når der er valg igen i 2026. 

 

12. Provstigudstjeneste 2. pinsedag 2025   v/ Bente 

Bente har været til planlægningsmøde om den fælles provstigudstjeneste 2. pinsedag. Det 

var et spændende og givende møde, hvor det blev drøftet, hvad de forskellige sogne hver 

især kunne bidrage af såvel inspiration som praktisk på dagen. Bente og Pernille mødes 

senere på ugen og taler nærmere om, hvad vi fra Stefanskirken kan byde ind med til 

gudstjenesten. Der har fx været overvejelser om at bidrage med klassisk kormusik og vores 

fredshilsen, som Bente fortæller, der var stor interesse for på planlægningsmødet. 

 

13. Formanden orienterer    v/ Iben 

Udskydes til næste møde på grund af sygdom. 

 

14. Aktiviteter. v/ præsterne 

Stefanskirken er i år del af filmfestivalen CPH:DOX med et arrangement med filmvisning og 

efterfølgende koncert d. 29. marts kl. 19. Der ligger en flyer i våbenhuset. 

Stefanskirkens strikkesalon lanceres torsdag d. 10. april og løber derefter hver anden 

torsdag i måneden. Det bliver et hyggeligt rum med musik, hygge og forskellige indslag og 

indslag, og alle er velkomne – ingen forkundskaber er nødvendige. 

Vi afholder drop-in-dåb lørdag d. 5. april, hvor også årets konfirmander skal døbes. Det 

bliver en stor dag. Alle er velkomne til komme og være med og hygge om 

dåbskandidaterne og hinanden. 

 

15. Kontaktpersonen orienterer    v/ Iben 

Udskydes til næste møde på grund af sygdom. 

 

16. Evt. 

a. Udflugt til Bibliarium 

Menighedsrådet har fået en invitation til besøge det nyåbnede Bibliarium. Bente 

foreslår, at vi arrangerer en fælles udflugt for de MR-medlemmer, der måtte have 

lyst. Rasmus sender en mail ud om det. 

b. Christopher foreslår en drøftelse af mulige aktiviteter eller muligheder for 

inddragelse af menigheden og profilere Stefanskirken på gaden. FU finder en dato 

og en form for det på næste FU-møde. Evt. kunne det også tages op løbende under 

kirkesnakken på MR-møderne. 
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Mødet afsluttedes kl. 21.09. 

 

Kommende FU-møder i første halvdel af 2025: 

8/4, 14/5, 4/6 

 

Kommende MR-møder i første halvdel af 2025: 

29/4, 27/5, 19/6 


